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z Zebrania Wiejskiego Solectwa Ligota , które odbyło się w dniu 27.09.2019r.

w Szkole Podstawowej nr 3 w Lig

Ad.1

Zebranie otwarł sołtys Ligoty p. Stanisław Słowik witając
wszystkiclr zebranyclr.

Ad.2

Sohys przedstawił porządek obrad (w załączeniu), laó.y zostałprzyjętyjednogłośnie.

Ad.3

}.tra sekretarzy zebrania sohys zaproponował p. Krystynę Zioberczyk i p. Bronisława
Jarczoka Propozycj e przyj ęto j ednogłośnie.

Ad.4

Do kornisji uchwał i wnioskow zaproponowano p. Marcina Dziki, p. Jana Londzina
orazp. Henryka Hessa. Propozycje przyjęto jednogłośnie.

Ad.5

Protokoł z p opr zednie go zebr anta zo stał pr zy jęty j edno gło śni e.

Ad.6

Kolejnym punktern zebrania było sprawozdanie sohysa z wykonania uclrwał z
poprzedniego zebrania i pracy między zebraniami Sprawozdanie zostało przyjete
bez głosow sprzeciwu i wstrzymających się.

Ad.7

Następnie sohys przedstawił propozycje podziału środkow w ramach ftlndrrszu
sołeckiego naż020 r. i przeczytał projekt uclrwaĘ (w załączeniu ).
Zebrarue Wiejskie w Ligocie podjęło uclrwałę jednogłośnie.
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Ad.8

W następnym punkcie zebrania sohys przedstawił propozycje podziału środkow
finansowycli do dyspozycji sołectwa Ligota na2020 r.

- Pan § zapfiŃo prioryteł w wyborze budowy clrodnikow przy
rrlicach Ligockiej i Bielskiej. Sołtys odpowiedziń ,iżkwestia bezpieczeństwa
pieszych jest decydująca i obie ulice te chorlniki będą miaĘ. Ale w swoim czasie.
_ Pan " w trosce o bezpieczeństwo mieszkańcow zapytńnajakim
etapie jest sprawa budowy chodnika przy ulicy Ligockiej.
Odp. Burmistrza - jest gotowy projekt budowy chodnika.Terazkwestią najblizszego
czasu jest wydanie zerwoleuena buPowę.
_ P. zwrócił z kotói uwagę na brak bezpieczeństwa dla kierujących
pojazdami na odciŃu hrku ulicy Ligockiej przed mostem na Wapienicy. Wyrazlł
gotowość ńożęntawniosku formalnego o właściwe oznak6ynni€ tego miejsca. Do
tej sprawy dołączyłswoj głos równiez p. _ **: Przypomniał o
wnioskowaniu na poprzednim zebraniu prośby o barierki ochronne w tym miejscu.
Odpowiedzi udzielil najpierw sołtys pt4Ąaczając odpowi ełż Zarządu Dro g

Powiatowych o niespełnieniu kryteriów doĘczących szerokości drogi , aby takie
barierki mogły być zamontowane. Pan Burmistrz Marian Błachut potwierdzlŁ kwestię
niniejszych przepisow P. ._ strvierdził,ż sąmiejsca, gdzie drogi są węzsze,
a barierki istnieją. Podjęto decyzję sfotografowania takich miejsc, aby sprawę.
ponowić odwołując się do odpowiedzi Zarządu,
- P - : zapytń czy znajdą się środki na modernizację boiska szkolnego
przy w szkole na Burzeju (SP3 w Ligota), które przy najmniejszym deszczu,,tonie w
błocie". kzytoczył obrazpięknych boisk w centrum miasta i w innych szkołaclr
gmmy i jak na ich tle wygląda ,Plrzej"?
Odpowiedzi udzielił z-ca burmi sftzap. Maciej Kołoczek - ,,Nie jesteśmy w stanie

robić wszystkiego na raz. Obecnie musimy ma|eźć 500 tys. na podwyzki dla
nauczycieli z pieniędry gminnych. Ale oczywiście boisko będzie ptzryracone do

dawnej świetności" .!!

Na tym zakończono dyskusję w tej części zebrańai sohys przeczfińprojekt
uchwały (w zŃączeniu ).
Zebrańe Wiejskie w Ligocie podjęło uchwałę jednogłośnie,

Ad.9

W kolejnym punkcie zebraniaRada Sołecka przedstawiła propozycje zadń do
budżetu Gminy Czechowice -Dzie dzice

wnioskował o wyciŃę drzew w miejscach przysłaniĄących-p.

c
)

widoczność przy ul. Rolnikóą ktora sama w sobie jest bardzo niebezpieczna dla
dzieciidących do szkoĘ.
Odpowiedzi udzielił sohys, ktory potwierdził znajomość problemu i zapewnił o
interwencji w tej sprawie.
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Sohys p. Stanisław Słowik dodał, żetenrok będzie bardzo trudny dla samorządow.

Będziemy się cieszyć, jeśli choć jedno zadanlę zostanie nealtzawane w całoŚci w
pizysńymroku. Następnie poddino głosowaniu propozycję uclrwały ( w zńączeńv),
którą Zębranie Wejskie w Ligocie przyjęło jednogłośnie.

Ad.10

Następnie sohys przedstawił projekt uclrwaĘ przedstawiającej propozycje zadań do

budżetu powiatubi.lrki.ga. Zęhranie Wiejskie w Ligocie przyjęło uchrvałę

jednogłośnie.

Ad,1l

W puŃcie dyskusja i wolne wnioski poruszono następując,e,sprą1ły:
_ p. r .4}, wypowiedztał się w sprawie odwiecznego prollemu
ń*vńrzanych wałów na tzeaeWapienicy. Rdestowiec ronasta się szYbko i
wchodzi jużnaposesje .Mieszkaniec nawet interweniował do StrżY Miejskiej .

odp. burmistrzi p rvr. Błachuta - problem nie naleĄ do strży, ani nawet nie \ezY w
kwlstii gmlny. Zastanfaktyczny odpowiada instytucja powołana do tego ce|uPrzez

rząd,tnł. wópy p6LSKIE_ i my nie możemy płacić zaich dzińania, Wysyłamy

monity do ich oddziafu w Katowicach. Nasza skutecmość i przełożente są

nikome.To rząd musi się wywiąaąć zĘch, zobowiązan. Będziemy dalej &vyó
temat.
_ pan : _ poruszył problem budów deweloperskich na terenie sołectwa.

kzytoczyłfakty p.uro. pozwalające na takie 1rwe_stycje 
w odniesieniu do Programu

,,NATURA 200-0,;, hórego część stanowimy. Plan Zagaspodarowania Przestrzennego

porwńana budowę s Uuavnków na dzińce 32 arowej I tutaj zaczyna się Problem,
poniewaz do budowy trzebawozió materiaĘ o ogromnym tonazu np, w^nny z
tetonem. Wąskie uliczki z niedawno połozonym asfaltem tego nie

wytrzymają.Drogu,,padnie" i znow uzebabędzie wyłożyćpieniądze gminne na jej

remont. Do tego Ó.*.top.rzy podnosza wysokość działek, gdzidi tak mamy problem

zalewowy.
Proszę burmistrza o sprawdzenie zasadności tej gęstej zńudowy deweloperskiej w
takich warunkach.
odp. Bunnistrza _ ,,Jestem pod wielkim wrażeniem pńskiej wiedzy. od 1998r.

odebrano gminom kompetencje i przekazafroje powiatom. Mamy władzaxlo, że

decydujeńy np. o ptzemaczeniu terenu z funkcji rolnej na budowę- Planowanie

przestrzenn. *y*ugu opinii różnych podmiotów. Dyrekcja Generalna OchronY

Środowiska deóyduje jaki rodzaj zabudo\łT moze występować. Tutaj kończY się

władztwo gminy ,azaczyna powiatowe. Jesteśmy w matni prawnej, Nie mozemy

kwestionować .dĆcyzji Śtarostwa Powiatowego. Nie mam wpływu na to, co Powstaje
..t

na terene gnmy. Zbieramy informacje o problemach, staramy się je rozwiązac,

a ci co decydują o kształcie inwestycji są oderwani od realiow.
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Wnioski mieszkańców Sołectwa Ligota złożone na Zebraniu
Wiejskim \ry dniu 27.09.2019r.:

1 . Wykonanie chodnika od ul. Rakowej do mostu fia tzecę

Wapieni ca oraz podjęcie dzińń zrnierzających do zwiększenia

bezpteczeństwa na t5łn odcinku.

2. Remont boiska przySzkole Podstawowej nr 3 w Ligocie.

3. Przycięcie drzęw na ul. Rolnikow (na zakręcie koło domostwa

; celem zwiększenia widoczności.
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